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Protokoll nr 9 från ordinarie möte den 17 november 
2020 
Plats: Digitalt via zoom 
Tid: 14:00 – 15:30  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Bertil Orrby, Astma- och Allergiföreningen i Stockholm. 
Anne Sjökvist, vice ordf. Hörselskadades förening i Stockholm. 
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
Anita Odell. OCD föreningen i Stockholm 
Louise Lindström, DHRS 
Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet Stockholmsavd. 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Frånvarande:  
Ronald Hallgren, Kulturhuset/Stadsteatern Gunilla Göran, ordf. 
Reumatikerföreningen i Stockholm. Ola Larson, Stadsarkivet. 
Mia Modig, Dövas förening i Stockholm. 
 
 
 
 

 
1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordning 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor 
        
   Stadsteatern – Kulturnämnden -  Skönhetsrådet   
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Vice ordförande Anne Sjökvist öppnade mötet, 
hälsade alla välkomna och dagordningen godkändes 
efter strykning av punkt 6.  

2. Föregående protokoll och utseende av sekreterare 
Protokollet från 2020-10-13 godkändes och lades till 
handlingarna efter rättelse; funktionshinder ersätts 
med funktionsnedsättningar. Anita Odell utsågs till 
justerare. 

 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars 
tillgänglighet. 

 
Tillgängligheten via den digitala funktionen och 
appen Zoom har utvecklats och förbättrats vid rådets 
möten, nu finns även via tolkarna, textning i realtid att 
tillgå på mötena. 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
 
Louise fortsätter med skapandet av en OSA symbol,    
enligt balanslistan. Förslag från rådet att, avrop av  
synpunkter inom funktionshinderområdets även 
tillsänds rådet för bedömning. Vi är provare/ nyttjare.  
Christer Nygren mejlar styrelsen pdf om ”Fritid för 
alla”. 
Christer Nygren tar fram ett kalendarium för 
kommande möten.  

 
 

5. Inkomna remisser och motioner. 
 
Inga inkomna motioner eller remisser 
 

6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde- den 
24 november. 

punkt 4, viktigt att funktionshindersparametern 
inkluderas i programmet mot våld i nära relationer, 
detta eftersom målgruppen är mer drabbad och utsatt 
än övriga medborgare, i synnerhet under pandemin, 
vilket är väl dokumenterat. Mer info: 
https://nck.uu.se/kunskapsbanken/webbstod-for-
varden/kunskap-och-
utbildning/utbildningspaket/vald-mot-kvinnor-med-
funktionsnedsattning/ 
 

 

https://nck.uu.se/kunskapsbanken/webbstod-for-varden/kunskap-och-utbildning/utbildningspaket/vald-mot-kvinnor-med-funktionsnedsattning/
https://nck.uu.se/kunskapsbanken/webbstod-for-varden/kunskap-och-utbildning/utbildningspaket/vald-mot-kvinnor-med-funktionsnedsattning/
https://nck.uu.se/kunskapsbanken/webbstod-for-varden/kunskap-och-utbildning/utbildningspaket/vald-mot-kvinnor-med-funktionsnedsattning/
https://nck.uu.se/kunskapsbanken/webbstod-for-varden/kunskap-och-utbildning/utbildningspaket/vald-mot-kvinnor-med-funktionsnedsattning/
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7. Övriga ombyggnadsprojekt 
 
Årsta bibliotek och kulturskolans lokaler planeras 
genomgå en större renovering och förbättring. 
Ritningar för detta kommer rådet till handa inom kort. 

 
 

8. Rapporter 
 
Joakim berättade om att organisationen Funka kan 
skräddarsy en utbildning för rådet och även andra 
intresserade om en möjlig utbildning i ämnet 
upphandlingar utifrån funktionshinderperspektivet. 
Christer tar frågan vidare. 
Anne berättade om ett givande möte med FO Astrid 
Thornberg som behandlade teckenspråkets status och 
hur programmet kan implementeras i stadens 
förvaltningar och bolag. 
Christer berättade om inkommet projektförslag från 
Stockholms dövas förening med titeln ”Öppna dörrar 
- Teckenspråkigt arbete inom Stockholms 
Kulturförvaltnings biblioteks, musei- och 
kulturskoleverksamhet. Projektet är 3-årigt och medel 
för genomförande söks via Allmänna arvsfonden. 
Biblioteket och kulturskolans chefer har ställt sig 
positiva till samverkan. 
 

 
9. Övriga frågor 

 
 

10. Nästa möte, äger rum den 8 december 14:00-15:30.  
Plattform: Zoom.  

 

Balanslista 2020 

Ärende Ansvarig Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

 Rådet  
 
 
 
 

Möjliggörande 
av fortlöpande 
kontakt med   
Kulturstrategiska 
avdelningen 
Enheten, på 
KUF. 
HR och 
kulturskolan 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna 
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Bevaka och stötta biblioteket 
Norra Djurgårdsstaden 

 
Ann 
Christine 
Eggert 

HT 2020 VT 
2021 

Kompetensförsörjningsplanen 

HR-konsult 
Cecilia Cato 
+ 
HR-chef 
Carina 
Idenfors 

HT 2020 +VT 
2021 

Digit or Die 
Agneta 
Jakobsson, 
projektledare 

HT 2020 

Kulturstrategiska programmet David 
Jonsson 

HT 2020 VT 
2021 

Utforma kriterier för 
upphandlingar utifrån 
funktionshindersperspektivet 

Rådet HT 2020 VT 
2021 

PM som beskriver 
framgångsrika exempel på 
hur FHR verkar i andra 
sammanhang i staden tex på 
stadsdelsnivå 
 

Gunilla 
Göran,  HT 2020 

Utforma en symbol som 
anger detsamma som OSA. 
 

Louise 
Lindström HT 2020 

Biblioteksplanen, under 
utarbetning 

Daniel 
Forsman VT + HT 2021 

   

 
Anne Sjökvist vice ordf.                Anita Odell   

    Justerare 
 
 
Christer Nygren 
Sekreterare 
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